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Description
Sichuan Yunshi Green Technology Co., Ltd. aims to serve the local Tibetan regions and developing their industry. It aims
to build an ethnic Tibetan region information platform. In order to provide the Tibetan people with a better alternative
for selling and marketing their products, this company is using software development, system integration, and network
engineering to build a team to aid the local people’s growing business needs. Through this technology, the company
then develops the R & D, production, sales, and service of the local people. The company has four departments : Yunshi
Jinyi Cultural Education, Yunshi Software Development and Network Engineering, Yunshi Digital Equipment Research,
Yunshi Green Ecological Agriculture Department. They company also has three internal business departments: Human
Resources, Finance, and Administration. The company has built a computer lab in collaboration with Southwest
University for Nationalities, a web-based local word-processing lab center (branch-level), and a workstation of
minorities digital application in collaboration with the committee of ethnic information technology groups in
southwestern China ( provincial level ). It also carried out technical cooperation with Sichuan University and University
of Electronic Science and Technology of China, together developing software and hardware facilities for construction of
Tibet’s digital market. The company provides the most professional and convenient digital and information service for
the Tibetan areas’ ( TAR, Sichuan Ganzi Area, Aba Area, Lingshan Area ) education, administration, living, and
entertainment needs. Yunshi Technology is located in Chengdu. Their goal is to provide the most professional and
convenient service to local bilingual government affairs, bilingual official business, bilingual education, bilingual living
conditions and bilingual government and enterprises affairs of southwestern China. 四川云使绿能科技有限责任公司以“服务民族地区、发展民族产业”为使命，是一家
专注于民族地区信息化平台建设的科技公司。公司以软件研发、系统集成和网络工程为基础，通过建立多方位的战略合作模式，打造一支针对民族地区发展的需要，集研发、生产、销售和服务为一体的现代化科技团队，着力于为政府、企事业单位提供一流的系统解决方案和全方位的技术支
持，为藏区人民生活数字化提供最佳的产品选择。 公司下设云使锦艺文化传媒中心、云使软件研发与网络工程中心、云使数字设备中心、云使绿能生态农业发展中心四个业务中心及人力资源部、财务部、行政部三个部门，通过四中心三部门的一体多元化操作模式，强业务重管理。公司与
西南民族大学共建国家级计算机实验室1个，民族文字信息处理实验中心1个（部委级），与西南少数民族信息技术工作委员会合作少数民族数字应用工作站1个（省部级），还同四川大学、电子科技大学等高校开展技术合作，共同研发针对藏区数字化建设的软硬件设备。为民族地区（以
西藏自治区、四川甘孜州、阿坝州、凉山州为主）教育，行政，生活，娱乐提供最专业、最便捷的数字化、信息化服务。 云使科技立足成都，面向西南；为民族地区双语政务、双语办公、双语教育、双语生活、双语政企宣传提供最专业、最便捷的服务。
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Agro-food manufacturing
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Other sectors relevant to the thematic focus of the event

Business Request

Expect to cooperate with European agriculture and photovoltaic businesses 同欧洲农业及光伏企业合作

1.The company hopes to negotiate with the EU enterprises to strengthen software development, develop application
software, and explore the ethnic software application while maintaining a rich cultural heritage and being sensitive to
the ethnic culture and market in China.
2. They hope to exchange experiences and learn from the European modern agriculture and farm industry enterprises.
The company will send employees to cooperating enterprise to inspect and exchange ideas, as well as invite experts
from cooperating enterprise, aiming to develop the agriculture and farming industries of the ethnic minorities.
3. They hope to cooperate with photovoltaic power system enterprise and get technical support from them.
4. They hope to exchange experiences with the enterprises that have strong marketing background and find a
professional mentor for the company.
1、希望能与软件研发能力强，文化底蕴浑厚，并对中国少数民族文化及市场感兴趣
的欧方企业洽谈，在开发少数民族应用软件方面进行技术合作，共同开拓少数民族应用软件市场。
2、希望能与欧方的现代农业企业及庄园产业企业进行交流学习，每年由公司指派员工前往合作企业进行考察交流，邀请合作企业专家前来中国分享经验，共同开拓少数民族地区现代农业及庄园经济。
3、希望能与欧洲光伏发电企业建立合作关系，在相关技术方面给予技术支持。
4、希望能与欧洲营销经验丰富的企业进行经验交流，聘请相关专业导师指导公司业务。

Cooperation Offered

Technical co-operation1.
License agreement2.
Manufacturing agreement3.
Sales / Distribution4.
Investment/Financing5.
Other6.

Cooperation Requested

Technical co-operation1.
License agreement2.
Manufacturing agreement3.
Sales / Distribution4.
Investment/Financing5.
Other6.


